

长期供应餐垫，PVC片，餐桌用品质量保证价格实惠

产品名称	长期供应餐垫，PVC片，餐桌用品质量保证价格实惠
公司名称	瑞安市华尔特工艺品有限公司
价格	1.00/个
规格参数	材质:塑料 产地:瑞安 规格:43*29CM
公司地址	瑞安市林溪乡林源村
联系电话	86 0577 65490269 13968930631

产品详情

材质	塑料	产地	瑞安
规格	43*29CM	品牌	自制
贸易属性	外贸原单		

我司长供应pvc餐垫，规格为43*29cm,款式多样，

瑞安市华尔特工艺品有限公司创立于1996年，厂房及附属建筑占地6000多平方米，现在员工280人，专业样品设计人员15人，在不断的积累与集骤中，公司开发了“亚克力饰品”、“玻璃球饰”、“瓶船饰品”“家居门帘”、工艺相框、铁丝饰品共六大系列，以产品手工精制为基础创新求发展，制作精良，新颖独特，款式多样，更新快远销欧美，中东及东南亚等国，我们的宗旨是：质量第一，信誉至上，薄利多销，长期合作，以优质的产品和服务真诚与您合作，欢迎洽谈，订购，来样加工，我们竭诚为您服务。

established in 1996, ruian city huaerte handicraft co., ltd. has more than 6000 square meters of workshop and annex, 280 workers and 15 specialized sample designers. after continuous accumulation and collection, the company has developed six series of “yakeli decorations”, “glass ball decorations”, “bottled ship decorations”, “door curtain for home use”, “art photo frame” and “iron wire decorations”. the products are based on fine handwork. striving for development by innovation with excellent manufacture, novel, unique and various styles, and quick renewal, the products have been exported to europe and usa, the middle east and southeast asia, etc. our purpose: quality first, prestige supreme, making small profits but quickturnover and long-term cooperation. we will sincerely cooperate with you by high-quality products and service, we will welcome you to hold a business talk, order products and process with supplied samples. we will serve you wholeheartedly

